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Protokół Nr 194/2022 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Świebodzińskiego odbytego w dniu 5 grudnia 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Świebodzinie  

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu otworzył o godz.8.00 i prowadził Starosta Zbigniew 

Szumski. Stwierdził, że na stan 5 członków Zarządu na posiedzeniu obecnych jest 5, w związku z 

tym Zarząd jest władny, aby podejmować prawomocne uchwały.  

W posiedzeniu uczestniczyli następujący członkowie: Zbigniew Szumski, Andrzej Chromiński, 

Alicja Hoppen-Anyszko, Marcin Minta, Michał Motowidełko.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Oprócz członków Zarządu w posiedzeniu uczestniczyły następujące osoby: 

-Pani Dorota Karbowiak – Skarbnik Powiatu; 

-Pan Tomasz Olesiak – Sekretarz Powiatu; 

-Pani Anita Molicka - Główny Specjalista Zespołu Stanowisk ds. edukacji i zadań społecznych; 

-Pani Anna Iwachów - Główny Specjalista Zespołu Stanowisk ds. edukacji i zadań społecznych; 

-Pani Karolina Adamirowicz - Naczelnik Wydziału DG; 

-Pani Bernarda Czajkowska – Naczelnik Wydziału BR.   

   

Starosta Zbigniew Szumski przedstawił porządek obrad posiedzenia:  

1. Przyznanie dodatków funkcyjnych dyrektorom szkół i placówek dla których organem 

prowadzącym jest Rada Powiatu Świebodzińskiego. 

2. Projekt uchwały w sprawie dyżurów aptek w 2023 roku skierowanie do konsultacji. 

/pkt 1-2 przedstawia pani Anna Iwachów/ 

3. Wnioski Komisji Budżetu i Rozwoju Regionalnego z dn. 23.11.2022 dot. projektu uchwały w 

sprawie powołania Młodzieżowej Rady Powiatu /przedstawia pani Anita Molicka/. 

4. Wniosek PZON w Świebodzinie dot. zwiększenia wydatków na 2023 rok -propozycja do 

autopoprawki do budżetu na 2023 rok/przedstawia pani Dorota Karbowiak/. 

5. Wniosek Burmistrza Świebodzina o zaopiniowanie projektów uchwał dot. Strefy Płatnego 

Parkowania /przedstawia pani Karolina Adamirowicz/. 

6. 8.30 – spotkanie z Wójtem Szczańca dot. ustalenia odcinków dróg powiatowych w m. 

Szczaniec do przejęcia przez Gminę Szczaniec. 

7.  Omówienie protokołu z posiedzenia Zarządu w dn. 28.11.2022. 

8. Sprawy różne. 

- opinie RIO dot. projektu budżetu na 2023 i projektu WPF 2023-2035; 

 

Do przedstawionego porządku obrad uwag nie wniesiono.  

 

Ad.1 

Pani Anna Iwachów poinformowała, że w związku z wejściem w życie uchwały Nr XLI/308/2022 

Rady Powiatu Świebodzińskiego z dnia 27 października 2022r. w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli jest możliwość zmiany wysokości dodatków funkcyjnych dyrektorom 

szkół i placówek dla których organem prowadzącym jest Rada Powiatu Świebodzińskiego. W 

związku z tym przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyznania dodatków funkcyjnych 

dyrektorom szkół i placówek dla których organem prowadzącym jest Rada Powiatu 

Świebodzińskiego (załącznik nr 2). Następnie przedstawiła informację dotyczącą aktualnej 

wysokości dodatków funkcyjnych przyznanych przez Zarząd Powiatu w sierpniu 2021r., stawek 

dodatków funkcyjnych wg „starego” i „nowego” regulaminu wynagradzania nauczycieli oraz 

propozycję Starosty (załącznik nr 3). Starosta zaproponował, aby od 1 grudnia 2022 r. zwiększyć 

dodatki o 700 zł brutto, a dyrektorowi SOSW o 1.100 zł, gdyż ma niski dodatek przyznany w 

czasie, gdy była p.o. dyrektorem.  
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W trakcie dyskusji radni Marcin Minta i Alicja Hoppen-Anyszko zaproponowali, aby wszystkim 

zwiększyć dodatki funkcyjne o 1.000 zł.  

Radny Michał Motowidełko proponował, aby przyznać dodatki funkcyjne w maksymalnej 

wysokości dla dyrektorów PZS i Poradni, a pozostałym po 3.500 zł.   

Starosta poddał pod głosowanie propozycję zwiększenia dodatków funkcyjnych o 1.000 zł a 

dyrektorowi SOSW o kwotę 1.400 zł. 

 

 Zarząd Powiatu w obecności 5 członków większością głosów 3za, 0przeciw, 2 wstrz. 

(Zbigniew Szumski – za, Andrzej Chromiński – wstrz, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta 

– za, Michał Motowidełko – wstrz.) przyznał od 1 grudnia 2022 r. dodatki funkcyjne dyrektorom 

szkół i placówek dla których organem prowadzącym jest Rada Powiatu Świebodzińskiego w 

następującej wysokości: 

1. Pani Sabinie Orlickiej – Dyrektorowi Powiatowego Zespołu Szkół w Świebodzinie w kwocie 

3.800 zł brutto. 

2. Pani Iwonie Czerniawskiej – Dyrektorowi I Liceum Ogólnokształcącego w Świebodzinie w 

kwocie 3.400 zł brutto. 

3. Pani Agnieszce Żyła - Dyrektorowi Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej w Świebodzinie w 

kwocie 2.900 zł brutto. 

4. Pani Katarzynie Lachowicz - Dyrektorowi Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w 

Świebodzinie w kwocie 3.400 brutto. 

i podjął Uchwałę Nr 554/2022 w sprawie przyznania dodatków funkcyjnych dyrektorom szkół i 

placówek dla których organem prowadzącym jest Rada Powiatu Świebodzińskiego. Uchwała 

stanowi załącznik  nr 4. 

 

Ad.2 

Pani Anna Iwachów przedstawiła projekt uchwały  w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 

aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Świebodzińskiego w 2023r. (załącznik nr 5). 

Wyjaśniła, że zgodnie z art. 94 ustawy z dnia 6 września 2001r. – Prawo farmaceutyczne (t.j. Dz. 

U. z 2022r. poz.2301) Rada Powiatu określa w drodze uchwały rozkład godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych dostosowany do potrzeb ludności oraz zapewniający dostępność do świadczeń 

również w porze nocnej, w niedziele, święta i inne dni wolne od pracy. 

Projekt uchwały ustalony jest w porozumieniu z kierownikami aptek ogólnodostępnych. Rozkład 

godzin pracy aptek odzwierciedla faktyczne godziny ich otwarcia.  Dyżury aptek w święta i inne 

dni wolne od pracy zostały wyznaczone w oparciu o harmonogram przedstawiony przez 

kierowników aptek. Godziny dyżurów zaproponowane przez kierowników aptek obejmowały 

godziny od 20.00 do 24.00. Dyżury całodobowe wprowadzone w powyższym projekcie uchwały 

są zgodne z zaleceniami Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego (pismo znak: NK-

I.40.63.2022.AOlc z dnia 19 października 2022r.). Lubuski Urząd Wojewódzki jako organ 

nadzoru w ww. piśmie z dnia 19 października br. informuje, że brak ustalenia dyżurów  

całodobowych w uchwale skutkować będzie jej nieważnością. 

 

 Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski – za, Andrzej 

Chromiński – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Michał Motowidełko – za) 

skierował projekt ten do zaopiniowania przez burmistrzów, wójtów gmin z terenu powiatu oraz 

przez samorząd aptekarski, a następnie pod obrady komisji i sesji Rady Powiatu. 

 

Ad.3 

Pani Anita Molicka przedstawiła wnioski Komisji Budżetu i Rozwoju Regionalnego z dn. 

23.11.2022 (załącznik nr 6) dot. projektu uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 

Powiatu. Wnioski dotyczą rozszerzenia statutu Młodzieżowej Rady Powiatu Świebodzińskiego o 
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inne placówki oświatowe uwzględniając szkoły ponadpodstawowe z terenu Powiatu 

Świebodzińskiego i przeprowadzenie konsultacji społeczne w tych jednostkach oraz sprawdzenia 

norm przedstawicieli wyboru członków do Młodzieżowej Rady Powiatu Świebodzińskiego z 

zachowaniem proporcji mandatu do ilości uczniów w danym okręgu. 

Pani Anita Molicka wyjaśniła, że kwestia norm (ilości kandydatów na radnych w poszczególnych 

okręgach) do młodzieżowej rady powiatu nie jest określona wprost przepisami prawa. Art. 10 

ustawy o samorządzie powiatowym określa kompetencje rady powiatu, która nadaje statut 

młodzieżowej radzie powiatu. „Rada powiatu, tworząc młodzieżową radę powiatu, nadaje jej 

statut określający w szczególności zasady działania młodzieżowej rady powiatu, tryb i kryteria 

wyboru jej członków oraz zasady wygaśnięcia mandatu i odwołania członka młodzieżowej rady 

powiatu. Podmioty, o których mowa w ust. 2 pkt 1 i 2, mogą przedstawiać opinie w zakresie 

projektu statutu.” 

 

Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie 

(Zbigniew Szumski – za, Andrzej Chromiński – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – 

za, Michał Motowidełko – za) postanowił, że: 

- należy uzależnić liczbę  mandatów w poszczególnych okręgach od ilości uczniów; 

- dołączyć dwa okręgi wyborcze tj. Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

w Zbąszynku oraz Zespół Szkół Leśnych w Rogozińcu; 

- łączna liczba mandatów wynosi 15. 

Po wprowadzeniu tych zmian projekt uchwały należy przekazać pod obrady komisji stałych Rady 

Powiatu. Projekt uchwały po zmianach stanowi załącznik nr 7. 

 

Ad.4 

Skarbnik Powiatu Dorota Karbowiak przedstawiła wniosek PZON w Świebodzinie z dn. 

22.11.2022 r. (załącznik nr 8) dot. zwiększenia wydatków PZON na 2023 rok o kwotę 49.318 zł, 

w tym ze środków własnych powiatu o kwotę 27.618 zł oraz w oparciu o zawarte porozumienie z 

powiatem międzyrzeckim o kwotę 21.700 zł.  

 

Ustalono, że na następne posiedzenie Zarządu należy zaprosić Dyrektora PZON w Świebodzinie 

w celu uszczegółowienia wniosku. 

 

Ad.5 

Naczelnik Wydział Dróg Karolina Adamirowicz przedstawiła wniosek Burmistrza Świebodzina z 

dnia 29.11.2022 o zaopiniowanie projektów uchwał dot. Strefy Płatnego Parkowania  (załącznik 

nr 9). Wyjaśniła, że Burmistrz planuje zmienić termin uruchomienia strefy na dzień 01.07.2023 r. 

co jest podyktowane zmianą terminów realizacji zamówienia w prowadzonej procedurze 

przetargowej dot. wyboru wykonawcy na zarządzanie i administrowanie strefą płatnego 

parkowania, a tym samym zmianę terminu uruchomienia SPP i MBPP. Zaproponowała, aby 

wyrazić pozytywną opinie i przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku 

Burmistrza Świebodzina dotyczącego ustalenia Strefy Płatnego Parkowania  na terenie miasta 

Świebodzin (załącznik nr 10). 

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski – za, Andrzej 

Chromiński – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Michał Motowidełko – za) 

zaopiniował pozytywnie wniosek Burmistrza Świebodzina z dnia 29 listopada 2022r. o przyjęciu 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XLII/558/2022 Rady Miejskiej w Świebodzinie z dnia 

31 maja 2022r. w sprawie ustalenia Strefy Płatnego Parkowania, wprowadzenia opłat za 

parkowanie pojazdów samochodowych w Strefie Płatnego Parkowania, wysokości stawek za 

parkowanie, wysokości opłat dodatkowych  i sposobu ich pobierania oraz uchwałę nr 

XLV/605/2022 Rady Miejskiej w Świebodzinie z dnia 27 września 2022r., zmieniająca uchwałę nr 
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XLII/558/2022 Rady Miejskiej w Świebodzinie z dnia 31 maja 2022r. w sprawie ustalenia Strefy 

Płatnego Parkowania, wprowadzenia opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w Strefie 

Płatnego Parkowania, wysokości stawek za parkowanie, wysokości opłat dodatkowych i sposobu 

ich pobierania i projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XLII/559/2022 Rady Miejskiej w 

Świebodzinie z dnia 31 maja 2022r. w sprawie ustalenia Miejskich Buforowych Parkingów 

Płatnych położonych poza drogami publicznymi w Świebodzinie, zasad korzystania z miejskich 

buforowych parkingów płatnych położonych poza drogami publicznymi w Świebodzinie, 

określania wysokości opłat za parkowanie, wysokości opłat dodatkowych i sposobu ich 

pobierania, dotyczący zmiany terminu uruchomienia Strefa Płatnego Parkowania i Miejskich 

Buforowych Parkingów Płatnych z dniem 1 lipca 2023 r. i podjął Uchwałę Nr 555/2022 w sprawie 

zaopiniowania wniosku Burmistrza Świebodzina dotyczącego ustalenia Strefy Płatnego 

Parkowania  na terenie miasta Świebodzin. Uchwała stanowi załącznik nr 11. 

 

Ad.6 

O godz. 8.30 odbyło się spotkanie z Wójtem Szczańca w sprawie ustalenia odcinków dróg 

powiatowych w m. Szczaniec do przejęcia przez Gminę Szczaniec. W spotkaniu udział wzięli: 

- Zarząd Powiatu 

- Wójt Szczańca Krzysztof Neryng 

- Sekretarz Gminy Szczaniec Czesław Słodnik 

- Naczelnik Wydziału Dróg Karolina Adamirowicz 

Spotkanie jest następstwem złożonego wniosku przez Wójta Gminy Szczaniec (załącznik nr 12) 

w sprawie propozycji zaliczenia odcinków dróg powiatowych w m. Szczaniec do kategorii dróg 

gminnych.  

Naczelnik Wydziału Dróg wyjaśniła, że w piśmie tym Wójt zaproponował przejęcie części 

ul.Herbowej w m. Szczaniec, która jest niewyremontowana (od urzędu gminy do torów) oraz ul. 

Kochanowskiego. Uważa, że przejęte powinny być całe ciągi komunikacyjne (cały odcinek drogi 

lub w obrębie miejscowości), a nie tylko część. Jest to niezgodnie z przepisami prawa.  

Starosta zaproponował Wójtowi przejęcie całej ul. Herbowej w terenie zabudowanym, a w 

dalszym etapie wszystkich dróg powiatowych w obrębie miejscowości (w terenie zbudowanym). 

Trzeba zmierzać do tego, aby w obrębie miejscowości był jeden zarządca drogi. Należy poczynić 

pewne ustalenia, gdyż jesteśmy u progu podpisania umowy na wykonanie dokumentacji 

projektowej na dokończenie ul. Herbowej w Szczańcu. 

Wójt zaproponował, aby wraz z przekazaniem drogi powiat przekazał również dokumentację, 

gdyż w 2012 roku Gmina Szczaniec również wniosła wkład finansowy do jej opracowania. Prosi, 

aby uaktualnić dokumentację na remont ul. Herbowej, aby nie tracić czasu i nie czekać do 

przekazania tych odcinków. 

Naczelnik Wydziału Dróg zaproponowała, aby przekazać cała ul. Herbową w obrębie 

miejscowości wraz z ul. Lipową.  

Radny Michał Motowidełko zauważył, że przekazanie odcinków dróg w obrębie miejscowości 

wiąże się z podziałem geodezyjnym działek.  

Sekretarz Gminy Szczaniec zaproponował nadanie nowych dróg przejętym odcinkom dróg. 

Wójt Szczańca zadeklarował, że przyjmuje propozycję i ma nadzieję, że uda się przekonać całą 

Radę Gminy do tego pomysłu przekazania dróg w obrębie miejscowości. W związku z tym nie 

skieruje na sesję Rady Gminy projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych.  

Zarząd Powiatu powróci do tematu przy poprawkach do budżetu na 2023 rok. 

 

Następnie Wójt Szczańca poinformował, że 01.09.2022 r. wystosował pismo do powiatu w 

związku z planowanym remontem 2 odcinków dróg powiatowych w m. Ojerzyce (razem ok. 

150m) i zaproponował, aby powiat te 2 odcinki drogi wyremontował w udziale finansowym gminy 

i powiatu 50%/50%. Gmina może to zadanie przejąć.  
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Starosta poinformował, że wstępna decyzja jest na tak przy udziale finansowym gminy i powiatu 

50%/50% i w formule przekazania zadania gminie Szczaniec. Do tematu Zarząd powróci w 

styczniu 2023 r. 

 

Ad.7 

Protokół z posiedzenia Zarządu w dniu 28.11.2022 sporządzono, uwag nie wniesiono, wobec tego 

został on przyjęty. 

 

Ad.8 

- Starosta poinformował, że od 1 grudnia br. trwa nauka zdalna w PZS w Świebodzinie w związku 

z remontem c.o.; 

 

- Starosta poinformował, że czekamy na rozstrzygniecie przetargu na remont drogi powiatowej nr 

1216F z przebudową odcinka Koźminek-Kręcko; 

 

- Radna Alicja Hoppen-Anyszko ponowiła prośbę o montaż progów zwalniających na nowo 

przebudowanej drodze w Błoniach; 

 

- Zarząd Powiatu zapoznał się z: 

1/ Uchwałą Nr 647/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze z dnia 1 grudnia 2022 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie 

uchwały budżetowej Powiatu Świebodzińskiego na 2023 rok wraz z uzasadnieniem (załącznik 

nr 13); Opinia jest pozytywna z uwagami; 

2/ Uchwałą Nr 648/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze z dnia 1 grudnia 2022 r. w sprawie wydania opinii o możliwości sfinansowania deficytu 

budżetu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Powiatu Świebodzińskiego na rok 

2023 (załącznik nr 14); Opinia jest pozytywna z uwagą; 

3/ Uchwałą Nr 649/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze z dnia 1 grudnia 2022 roku w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Świebodzińskiego na lata 2023 – 2035 

przedstawionej wraz z projektem uchwały budżetowej na 2023 rok (załącznik nr 15). Opinia jest 

pozytywna. 

 

Więcej spraw nie zgłoszono. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Starosta zamknął posiedzenie Zarządu o godz. 9.30.  

 

 

Na tym protokół zakończono. 

                                             

   Protokołowała: Bernarda Czajkowska 

Naczelnik Biura Rady i Zarządu Powiatu                                                               Starosta 

  

                       Zbigniew Szumski 

 


